
Здравейте, г-жо Илиева, г-н Чобанов! 

Казвам се Костадинка Тотева, майка на 2 деца от столичния квартал Младост.  

Разгледах проектът, подложен на обсъждане и установих, че липсва предимство за 
многодетни семейства. Искам да отбележа, че с този критерий не се правят 
злоупотреби (или поне аз не осъзнавам как би могло да се злоупотреби) и е редно той 
да остане. Предвид фактът, че местоработата на родителите вече не е сред критериите, 
считам, че децата от многодетни семейства е редно да попадат в първа група. Това за 
мен е фактор, съпоставим с фактора "близнаци" и не разбирам защо той не е включен с 
никаква тежест. 

Считам, че обществото и Столична община ще създадат условия за честен прием на 
първолаците. 

Личното ми мнение е, че трябва да се работи не само върху критериите, а и върху 
изравняването на нивото на училищата, така че да няма силно предпочитани и 
"елитни", чрез повдигане на нивото на по-западналите и нежелани такива. За 
съжаление подобни действия не виждам. 
Поздрави,  
Костадинка Тотева 

 


